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Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că la 

ședință sunt prezenți un număr de 34 consilieri județeni din totalul de 34 consilieri județeni în 
funcție.  

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 223/07.04.2025 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

După comunicarea Dispoziției de convocare a ședinței extraordinare au intervenit 
situații urgente, astfel încât, propun completarea ordinii de zi a ședinței extraordinare cu 
următoarele proiecte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 94/08.04.2025 pentru modificarea nr. 3 a Hotărârii Consiliului 

Județean Timiș nr. 234/08.11.2024 privind aprobarea componenței nominale a Comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean Timiș 

2. Proiect de hotărâre nr. 99/09.04.2025 privind aprobarea participării la licitația organizată 
de RTZ & Partners SPRL, Filiala Bistrița, pentru vânzarea bunului imobil „Hală producție”, aflat 
în patrimoniul societății debitoare THE BLACK ROCK 2013 SRL 

Supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, 
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Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 
 Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot ordinea 
de zi a ședinței. 
 Procedură de vot pentru ordinea de zi a ședinței cu completările menționate anterior,  
vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 Nu a votat domnul consilier județean  Ciobanu Cornel-Dolu. 

 
 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi – Depunerea jurământului de către domnul Panici 

Caița. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
Dau cuvântul secretarului general al județului pentru a prezenta Încheierea Tribunalului 

Timiș privind validarea mandatului de consilier județean. 
 
Domnul Mihai - Ștefan Crista – Secretar general al județului Timiș 
Mulțumesc, domnule vicepreședinte. 
Vă informez că, Tribunalul Județului Timiș, luând în considerare cererea depusă la data 

de 12.03.2025 a constatat îndeplinite condițiile prevăzute de lege și prin Încheierea nr. 355 din 
21.03.2025 a admis cererea formulată de secretarul general al județului și, în consecință, 
validează mandatul de consilier județean al domnului Panici Caița aflat la poziția nr. 3 pe lista 
supleanților pentru funcția de consilier județean la alegerile din data de 09.06.2024.  

 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
Mulțumesc domnule secretar general.  
În continuare, invit pe domnul Panici Caița să depună jurământul în fața consiliului 

județean.  
 
Domnul consilier județean Panici Caița 
Subsemnatul Panici Caița depun în fața Consiliului Județean Timiș, în conformitate cu 

prevederile art. 117 alin. 1 din OUG nr. 57/2019 – privind Codul Administrativ, cu completările 
și modificările ulterioare, următorul jurământ: 

”Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ceea ce stă în 
puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Timiș.” 

Așa să-mi ajute Dumnezeu! Amin! 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
Vă felicit domnule consilier Panici Caița și vă doresc mult succes în activitatea de 

consilier județean. 
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Domnul consilier județean Panici Caița 
Mulțumesc domnule vicepreședinte, doamnelor/domnilor consilieri județeni și 

doamnelor/domnilor invitați. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
Începând din acest moment, la ședință sunt prezenți 35 de consilieri județeni. Domnul 

consilier județean Panici Caița își poate exprima opțiunea de vot la proiectele înscrise pe 
ordinea de zi.  

 
 

 Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 94/08.04.2025 pentru 
modificarea nr. 3 a Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 234/08.11.2024 privind 
aprobarea componenței nominale a Comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean 
Timiș. 
  
 Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu  
 Urmare renunțărilor la mandatele de consilieri județeni ale domnilor Negoescu Mihai-
Bogdan și Blaga Lucian și respectiv depunerii jurământului de către domnul Panici Caița este 
necesară modificarea componenței nominale a unor comisii de specialitate ale consiliului 
județean. 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi ”pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, 
Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, 
Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici 
Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu 
Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul președinte Alfred-Robert Simonis.  
 
 

Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 93/07.04.2025 privind 
aprobarea documentației tehnico-economice faza Proiect tehnic de execuție cu 
actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici și a Devizului general pentru 
obiectivul de investiție al proiectului “Centrul de zi pentru persoane adulte cu dizabilități 
Lugoj” 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu  
Având in vedere obligativitatea aprobării  documentației tehnico-economice prevăzute 

prin Hotărârea de Guvern nr. 907/2016, privind etapele de elaborare și conținutul cadru al 
documentațiilor tehnico-economice aferente obiectivelor/proiectelor de investiții, finanțate din 
fonduri publice 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale consiliului 
județean.  

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-
Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Hațegan Cristian-Sorin. 
                                    

 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 99/09.04.2025 privind 

aprobarea participării la licitația organizată de RTZ & Partners SPRL, Filiala Bistrița, 
pentru vânzarea bunului imobil „Hală producție”, aflat în patrimoniul societății debitoare 
THE BLACK ROCK 2013 SRL 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu  
Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții?  

 
 Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
 Domnule președinte de ședință, cu permisiunea dumneavoastră aș dori să iau cuvântul, 
atât în calitate de consilier județean, cât și în calitate de membru al comisiei care a propus 
acest proiect de hotărâre.  După cum știți cu toții, noi am participat la o primă licitație și vă 
mărturisesc că, în urma acelei licitații, am plecat de acolo  cu un sentiment de neputință și de 
părere de rău. 

Da, noi am pierdut licitația dar acest lucru nu ne determină să rămânem pe loc și putem 
merge mai departe. Trebuie să spun ce anume ne-a dezavantajat pentru că  am pierdut 
licitația,  și anume, faptul că legea nu ne permite să participăm la o licitație, în condiții egale, cu 
orice entitate privată. Putem face ceva în acest sens pentru că toate partidele din consiliul 
județean au reprezentare parlamentară și pot schimba legea, nu pentru a ne avantaja ci pentru 
a ne da condiții legale de participare la licitații.  

Noi am pierdut totuși șansa de a intra în patrimoniul nostru acel complex AEM, pe care 
l-a câștigat acel investitor privat. Îmi pare tare rău. Este lângă cel mai mare complex sportiv din 
partea de vest a României care se va construi de către Consiliul Județean Timiș. 

Acum voi merge și la licitația de la Cluj și chiar am speranța că vom câștiga. Nu sunt 
omul care am o gândire etatistă, departe de mine așa ceva, prin care să mă gândesc că Statul 
trebuie să facă totul, iar situația în care noi ne aflăm la ora actuală când anual trebuie să plătim 
aproape 1 milion de euro pentru chiriile la spațiile necesare funcționării Consiliului Județean 
Timiș nu este una pe care trebuie să o acceptăm. Deci, practic ne aflăm într-un loc al sărăciei 
că nu suntem în stare să ne asigurăm spațiile necesare funcționării și cred că într-un termen 
rezonabil, de un mandat sau un mandat și jumătate, am putea să facem acest lucru și nu 
peste noapte. 

Iată că acum avem o ocazie și aș vrea să prezint consilierilor județeni principalele 
avantaje pe care le aduce Consiliului Județean Timiș dacă vom câștiga acea licitație: vom 
primi o hală care se află pe terenul nostru și are toate utilitățile și o structură de rezistență 
foarte bună. Acoperișul este într-o stare foarte bună și terenul dimprejur este amenajat.  

Din păcate acolo s-a produs și un proces de vandalizare și când am văzut că acoperișul 
este în regulă m-am gândit că le-a fost frică să nu-l fure și pe acela.  
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Eu cred că vorbim aici de parcul care aparține Consiliului Județean Timiș și ar trebui să 
asigurăm acolo o supraveghere video mult mai performantă care să evite pe viitor ceea ce s-a 
întâmplat cu această hală. E mare păcat pentru că organele statului, care trebuiau să facă 
ceva, poliția,  nu a reușit să facă nimic.  Dacă ar fi fost acolo camere performante și un sistem 
de supraveghere bun nu am fi în această situație.  

Sperăm ca după 22 aprilie să intre în posesia noastră spațiul care are și un mare 
avantaj pentru că vorbim acolo de 2500 m.p care poate fi dublat. Mulțumesc frumos. 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
Mulțumim și noi domnule consilier județean Petre Mihăieș. 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 35 voturi ”pentru” din partea doamnelor/domnilor 
Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  
Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Degianski 
Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, 
Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Panici Caița, Pop 
Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-
Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 
 

Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
 
Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 

  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
1. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 
 Dacă sunt intervenții la acest punct? 
 
 Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
 Domnule vicepreședinte, după cum ați văzut, consilierii județeni AUR, atunci când este 
vorba de investiții în județul Timiș, de dezvoltare, de adus bani pe toate canalele, am fost tot 
timpul lângă dumneavoastră și, vom fi, în continuare.  
 Totuși, eu lucrând  într-un domeniu în care sunt foarte mult pe teren și văd foarte multe 
șantiere pot să spun că sunt foarte dezamăgit de drumul județean DJ 562  Timișoara – 
Moșnița Nouă – Lugoj care a fost realizat de o firmă multinațională.  
 Am făcut niște poze pe care o să vi le prezint și o să le înregistrez și la registratură. 
Este păcat să cheltuim milioane de euro la tot felul de firme care, cică, sunt cei mai buni și cei 
mai tari, și care, pe toate posturile naționale de televiziune am văzut că își fac reclamă. Chiar 
zilele acestea au avut toată conducerea din Europa în Timișoara și poate era bine să-i trimitem 
cu bicicleta pe Timișoara-Moșnița, să vadă cum își bat joc, efectiv, de noi și de banii noștri. 
 O să vă citesc, așa o scurtă pagină în care vă spun eu, ca inginer și ca economist, 
câteva lucruri,  poate greșesc dar aș dori ca într-un viitor foarte apropiat să faceți un audit, asta 
ca să nu spun anchetă pentru că sună urât.  
 Aș vrea să menționez că lucrarea este în garanție și chiar dacă acum se cârpocește 
acolo, deci ceea ce se face acum acolo este o bătaie de joc atât la adresa mea ca și consilier 
județean, cât și la adresa dumneavoastră ca și conducere.  
 Vă citesc câteva chestiuni: scurgerea apelor în rigole carosabile, făcute din prefabricate 
sunt în felul următor:  rigola e mai sus cu 5 cm și când ploua trebuie să iei cu găleata să pui în 



6 
 

rigolă să curgă. Deci, este aproape în întregime nefuncțională pentru că apa nu poate sări în 
rigolă.  Pe aproape întreg traseul asfaltat așternutul nu asigură scurgerea apelor, sunt fisuri 
longitudinale și transversale pe întreg traseu cauzate de infrastructura executată execrabil, 
posibil că nu s-a respectat proiectul, iar stratificația (cantitatea de material) este insuficientă, 
probabil e furt, dar nu știu și nu pot să acuz până nu facem o expertiză; fisuri și faianțări, adică 
crăpături la asfaltul de pe pista de biciclete, care nu sunt ocazionale sau izolate fiind de 
dimensiuni mari și pe tot traseul  stânga/dreapta;  burdușiri și  denivelări majore; prezența de 
cămine de metal care pot fi pericol de accidente, etc.  Aș putea să citesc mult mai multe pentru 
că am o pagină întreagă.  
 Rugămintea mea către dumneavoastră, ca și conducere, mai ales că nu sub mandatul 
dumneavoastră s-a realizat, este să se facă o verificare, să se analizeze oportunitatea ca 
aceste firme care își bat joc de banii noștri să primească un certificat negativ și să nu mai 
lucreze în județul Timiș. Menționez  că această firmă, în Ungaria, de exemplu, a fost pusă de 
Statul Maghiar să refacă un tronson de autostradă. Ar fi bine să luăm modelul maghiar și să-l 
aplicăm și noi.  
 Deci, repet, cheltuim milioane, veniți la noi cu tot felul de indexări și cu tot felul de 
actualizări. Pentru prima dată în patru mandate de consilier județean, aud pe colega din partea 
dreaptă că actualizează în jos, deși până acum actualizările erau în sus.  
 Aș prefera să văd în continuare astfel de actualizări și a dori ca diriginții de șantier sau 
persoanele pe care noi le angajăm cu contract de prestări servicii să-și respecte munca și să 
ne respecte pe noi. Acești diriginți de șantier, plătiți cu bani mulți, chiar foarte mulți, își bat joc 
de recepții.  
 Pe lângă acest lucru, la societățile comerciale românești, Curtea de Conturi din 
România, știe că au doi specialiști care merg și verifică pe teren orice lucru, Inspecția în 
construcții știe să-și aplice toate legile existente, dar la aceste companii mari multinaționale …  
am făcut niște poze, am să vi le dau …  
 Știți. nu aș vrea să încep cu conferința de presă,  deși prima dată ați început 
dumneavoastră ca PSD, mi se pare corect, sunteți la putere. Apoi au început liberalii și nu aș 
vrea să începem și noi cei de la AUR cu aceste prostii și aș  prefera să fim productivi, să fim 
lângă dumneavoastră, pentru că tot ce se face în acest județ se face pe banii noștri.  
 Chiar am făcut o poză în Moșnița, la un drum făcut de o firmă românescă, care era de o 
calitate extraordinară, însă aceștia nu pot să câștige pentru că nu îndeplinesc condițiile din 
caietul de sarcini ș.a.m.d.  
 Deci, rugămintea noastră, a consilierilor AUR este ca, la toate lucrările unde se fac 
recepții parțiale și recepții finale, dacă considerați că doriți să fiți transparenți, să ne permiteți și 
nouă să participăm la aceste recepții în calitate de invitați pentru că la orice recepție participă 
beneficiarul, executantul ISC-ul, pompierii și invitații.  
 Normal ar fi ca în acei invitați să fim și noi  cei care doresc să meargă pentru că poate 
sunt mulți colegi de-ai mei cu diverse specialități care poate să spună: ”acolo parcă nu-i bine”. 
 Altfel, noi ce facem aici? Votăm o grămadă de bani, răspundem civil și penal pentru 
realizarea lor dar nu participăm la nici o etapă deși suntem consilieri județeni cu 1500 lei pe 
lună. Nu este corect. Până la urmă, electoratul care ne-a votat, ne trage și pe noi la 
răspundere.   
 După cum vedeți în Moșnița sunt o grămadă de reclamații pe tot felul de site-uri despre 
calitatea execrabilă făcută acolo.  Mulțumesc frumos. 
 
 Domnul consilier județean Ciobanu Cornel-Dolu, 
 Eu subscriu în totalitate celor spuse și observaților făcute de către domnul consilier 
județean Marcel Mihoc. 
 

     Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
 Mulțumim domnule consilier județean Marcel Mihoc pentru pozele arătate și observațiile 
făcute.  
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 Să știți că și colegii noștri de la Direcția de drumuri au fost zilele trecute acolo și chiar 
au notificat constructorul respectiv. Știm că este încă în garanție și se fac încă intervenții. Vom 
ține cont de observațiile dumneavoastră și vom verifica să vedem dacă ne-au scăpat nou 
anumite chestiuni de pe acel drum.  
 Legat de participarea la recepții, să știți că noi avem toată deschiderea să vă invităm la 
recepțiile de lucrări. Suntem conștienți de faptul că o parte din consilierii județeni pot să aibă 
expertiza necesară în anumite domenii și pot sprijini activ execuția lucrărilor.  
 Pe drumul județean DJ 592 continuăm modernizarea către Lugoj și avem cuprins în 
bugetul de investiții al Consiliul Județean Timiș modernizarea intersecțiilor de la Albina, 
Sacoșul Turcesc, Darova, Boldur și intersecția de la Bacova. Sunt în lucru proiectele tehnice și 
anul acesta ne va prinde și cu lucrări de modernizare în continuarea drumului până la Lugoj. 
 
 Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
 Cu permisiunea dumneavoastră doresc să intervin doar pentru a face o completare, și 
anume, aceste firme multinaționale  care au venit în Timișoara acum 15-20 ani, au venit cu 
niște camioane prăpădite și astăzi câștigă toate licitațiile. Foarte bine dacă le câștigă legal, nu 
e nici o problemă,  dar măcar să facă lucrările de calitate.  
 Am transferat atâtea drumuri de la Moșnița din drumuri comunale în drumuri județene, 
dar dacă tot aceste firme le fac și le fac la același nivel de calitate, eu zic să ne lăsăm de 
meserie.  
 Încă o dată vă rog să analizați oportunitatea ca la diriginții de șantier și la firmele care 
lucrează cu consiliul județean să primească certificate negative pe raza județului Timiș ca să 
nu mai poată lucra dacă își bat joc de banii noștri.  
 
 Domnul vicepreședinte Alexandru - Adrian Iovescu 
 Dacă mai sunt alte întrebări sau interpelări? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, 
declar închise lucrările ședinței extraordinare a Consiliului Județean Timiș. 
 Vă mulțumesc pentru participare și vă doresc o zi bună.  
 
 
 
           VICEPREȘEDINTELE                          SECRETARUL GENERAL  
   CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ                                   AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
       Alexandru-Adrian IOVESCU                                               Mihai-Ștefan CRISTA  
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